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Vragen van het lid Van Weyenberg (D66) aan de Staatssecretaris van 
Financiën over het bericht dat de Belastingdienst startende ondernemers laat 
wachten (ingezonden 28 januari 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat de Belastingdienst de toeloop van 
startende ondernemers niet aan kan?1 

Vraag 2
Klopt het dat startende ondernemers lang moeten wachten op een btw-
nummer? Hoeveel hinder ondervinden starters hierdoor bij het innen van 
rekeningen? 

Vraag 3
Klopt het dat deze piek in aanvragen zich elk jaar voordoet en zo ja, waarom 
zijn er dan niet eerder maatregelen getroffen om dit capaciteitsprobleem op 
te lossen? Welke actie wordt ondernomen om te voorkomen dat dit volgend 
jaar opnieuw een knelpunt vormt voor startende ondernemers? 

Vraag 4
MKB-Nederland geeft aan te rekenen op enige coulance van de Belasting-
dienst in nijpende situaties die kunnen ontstaan door de vertraging; kunt u 
bevestigen dat startende ondernemers inderdaad op enige coulance kunnen 
rekenen indien dat nodig is? 

Vraag 5
Treden er meer knelpunten op bij de Belastingdienst doordat het aantal 
inschrijvingen van startende ondernemers hoger ligt dan waar de Belasting-
dienst op was ingesteld?

1 http://fd.nl/ondernemen/1136677/belastingdienst-kan-toeloop-startende-ondernemers-niet-aan
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